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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján
írásbeli választ igénylő kérdést kívánok intézni a Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Meddig húzódik a balatoni mederhasználati szerződések ügye?”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Folyó év február 11-én írásbeli kérdést intéztem a Nemzeti Fejlesztési Miniszte r

Asszonyhoz a balatoni mederhasználati megállapodásokkal kapcsolatos mindmáig

megoldatlan anomáliák tárgyában. A megküldött válaszban a Miniszter Asszon y

elismeri, hogy a jelenleg hatályos szabályozás végrehajthatósága elsősorban a

csónakkikötők elégtelen száma okán megnehezíti a jogkövető magatartást .

A helyzeten nagyban segítene, ha a mederhasználati megállapodások jóváhagyására

jogosultsággal rendelkez ő vízügyi igazgatóságok, jogszabályi feladataiknak

maradéktalanul eleget tudnának tenni, azonban erre az egységes szerz ődésminta hiánya

miatt jelenleg nem képesek .

Minthogy az idei vízi sport-, és horgász szezon heteken belül kezdetét veszi ,

elengedhetetlen a mielőbbi tárcaszintű intézkedések meghozatala, figyelemmel

különösen arra, hogy ismereteim szerint csak a Balatonon jelenleg 82 kiköt őnek járt le a

mederhasználati szerződése.



A leghatározottabb álláspontom szerint a megfelelő gyakorlat kialakításának hiánya

jelentős turisztikai bevétel kiesést eredményez.

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy a mederhasználat i

megállapodások megkötésének felgyorsítása érdekében milyen konkrét intézkedéseke t

hozott meg eddig, illetve tervez meghozni a Vidékfejlesztési Tárca.

A mederhasználati megállapodás minta kialakítása érdekében került-e sor korábban

tárcaközi egyeztetésre az illetékes minisztériumok között, és amennyiben nem, úg y

várható-e, hogy a turisztikai szezon kezdete el őtt erre – konkrét eredmények mellett –

sor kerül?

Mikorra várható a kikötőkkel szükségszerűen kötendő megállapodások létrejötte?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2013. március 18 .

Tisztelettel :

Szilágyi György
Jobbik
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